

Referat af bestyrelsesmøde

Dato: 03.10.19

Sted: Online

Deltagere: Alle bestyrelsesmedlemmer deltog, dog deltog Lars Christian Andersen kun delvist pga arbejde.

Agenda.

1. Indkommen post
2. Nye vedtægter til generalforsamling
3. Regnskaber for udstillinger og brugshundeaktiviteter
4. Gennemgang af gamle regnskaber
5. IDC Show og IDC VM 2024 forespørgsel
6. Koordineringsmøde 27.10.19 og dagsorden
7. Pokaler til vores udstillinger/mesterskaber
8. Udstillinger – skal vi fortsat have 4 i 2020?
9. Klubblad
10. 1-2-3-4 Modul for uddannelse af hvalpetræner, figuranter og spor?
11. Ringsekretærer
12. Indstilling af ny specialdommer
13. Klublogo for alle klubber
14. Mentaltest for hunde der ikke har ZTP
15. Sponsoraftaler til bladet
16. Aktivisering af medlemmer i klubarbejdet og hjælp til grupperne
17. Eventuelt

Ad 1. Indkommen post

Formanden kommenterede dette og der har været post fra kennelklubben, som har været rundsendt. Der har desuden været ansøgninger om uddannelse til ringpersonale (Susanne Skov og Mie Christensen) og til Specialdommer (Diana Bentsen).

Ad 2. Nye vedtægter til generalforsamling

Vedtægter i en mere pædagogisk udgave bliver rundsendt til hele bestyrelsen. Det er vigtigt at det er nemt at forstå hvad ændringer indebærer. Det skal vurderes om forslag til ændringer skal opdeles i mindre dele og fordeles over flere generalforsamlinger og om enkelte afsnit er unødvendige at rette. Der arbejdes videre med dette.

Ad 3. Regnskaber for udstillinger og brugshundeaktiviteter

Kasserer har rundsendt foreløbige regnskaber og de blev alle godkendt uden kommentarer.

Ad 4. Gennemgang af gamle regnskaber

Det er ikke muligt at fremskaffe flere informationer om det gamle regnskab og bestyrelsen har hermed besluttet at lukke sagen. Oprindelig kasserer har ikke mulighed for at fremskaffe information pga. alvorlig sygdom.

Ad 5. IDC Show og IDC VM 2024 forespørgsel

Avlsansvarlig og Kasserer har forespurgt, om vi kan blive vært for IDC 2024. Vi afventer at høre nærmere og indtil videre, er der ikke flere kandidater for værtsskabet. Avlsansvarlig og Kasserer arbejder videre med ideen og mulighederne. Meget kan nå at ændre sig inden 2024 og det skal afgøres om vi har tilstrækkeligt med ressourcer og fagligt uddannede personer til at deltage i afholdelsen. Oplæg fremlægges til bestyrelsen når dette er klar.

Ad 6. Koordineringsmøde 27.10.19 og dagsorden

Kasserer repræsenterer brugshundeansvarlig til koordineringsmødet, da denne ikke har mulighed for at deltage pga. arbejde og kurser. De afklarer internt dagsorden og forplejning inden da. Avlsansvarlig ønskede at deltage og tale om rammer for præmier. Brugshundeansvarlig undersøger om dette er ok med grupperne og de deltagere der har meldt sig. Dette er for at undgå at man syntes der er for mange fra bestyrelsen der deltager.

Ad 7. Pokaler til vores udstillinger/mesterskaber

Størrelsen på præmier kan skabe splid og misundelse, hvis man ikke får lavet nogle standarder som går på tværs af de forskellige konkurrencer og som tager hensyn til økonomi. Præmieværdi og størrelse skal ikke kun afhænge af hvor mange penge man har til rådighed. Avlsansvarlig udarbejder et forslag der sætter nogle rammer man skal forsøge at efterleve når der indkøbes præmier. Dette bliver også taget op på koordineringsmødet her i oktober.

Ad 8. Udstillinger – skal vi fortsat have 4 i 2020?

Ifølge Avlsansvarlig er der stadig tilstrækkelig med deltagere, der kommer til udstillingerne og der er også nok hjælpere. Der bliver derfor stadig arrangeret 4 udstillinger i 2020.

Ad 9. Klubblad

Eftersom vi er meget afhængige af vores frivillige hjælpere til web og bladredigering, er vi nødt til at forholde os til mængden af det arbejde som kræves til at vedligeholde både web og klubblad. Sekretær og Avlsansvarlig laver et oplæg til næste generalforsamling i forhold til den risiko vi løber, hvis arbejdsbyrden bliver for høj for de frivillige og at vi herefter er nødt til at betale os fra samme service andet steds fra. Spørgsmål vil være om det ikke er bedre at skære ned på arbejdet (antallet af bladudgivelser) og herved sikre at folk bliver ved med at hjælpe og ikke risikere at skulle stoppe med bladudgivelsen.

Ad 10. 1-2-3-4 Modul for uddannelse af hvalpetræner, figuranter og spor?

Avlsansvarlig og Kasserer har deltaget i orientering om kursus i modulerne. Det vil blive tilføjet som et punkt på agendaen til koordineringsmødet her i oktober, for at afklare interessen.

Ad 11. Ringsekretærer

To ønsker at uddanne sig. Bestyrelsen var enig i, at uddannelsen skal kunne dække Steward og Skriver funktion. Prisen vil være 700 kr per person, som bliver betalt af DDK. DDK skal have en fordel ved at uddanne folk og derfor udarbejder Kasserer et forslag der vil være til fordel for begge parter.

Ad 12. Indstilling af ny specialdommer

Diana Bentsen har ønsket at uddanne sig som special dommer og indsendte ansøgning tidligere på året. En af de igangværende kursister for dommeruddannelsen afsluttes snart og derfor giver det mulighed for at starte en ny kursist op. Avlsansvarlig sender et fyldestgørende svar til Diana Bentsen.

Ad 13. Klublogo for alle klubber.

På koordineringsmødet vil det blive foreslået, som et tilbud at de kan benytte DDK logo med gruppens eget navn på.

Ad 14. Mentaltest for hunde der ikke har ZTP

To fra bestyrelsen har deltaget i kursus for mentaltest på hunde. Formand og Avlsansvarlig arbejder på et forslag til næste IDC som et alternativ til kravet om ZTP, som mange lande er modstandere af.

Ad 15. Sponsoraftaler til bladet

Der var enighed om at Sponsoransvarlig varetager alt omkring sponsorater og tilhørende aftaler. Hvis der indgås sponsoraftale for 1000 kr. og derved, tilbydes sponsor at modtage klubblade hvis der er interesse for dette i det pågældende år.

Ad 16. Aktivisering af medlemmer i klubarbejdet og hjælp til grupperne.

Der har tidligere været opfordringer fra koordineringsmøder, om at involvere og aktivere medlemmerne mere. I Odense er der en gruppe af hundeinteresserede, som gerne vil starte en ny træningsgruppe, men de mangler en træningsplads og folk med erfaring. Brugshundeansvarlig vil udarbejde en general template for aftaler om træningspladser, da man skal sikre den dækker over flere år. Om man kan benytte private træningspladser, som er ejet af en af de personer som starter en gruppe op, drøftes på kommende koordineringsmøde.

Ad 17. Eventuelt.

Brugshundeansvarlig og et andet bestyrelsesmedlem, udarbejder en håndbog til CUP, der omhandler brugsdelen. Avlsansvarlig laver et oplæg til udstillingsdelen af CUP.